
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 13.12.2020 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

 

Znak: BR.0002.14.2020 

 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 25.11.2020 roku odbyło się pierwsze spotkanie radnych Rady Miejskiej  

z Burmistrzem Sulechowa w sprawie Budżetu Gminy Sulechów na 2021 rok. W spotkaniu 

udział wzięli obok Przewodniczącego Rady Miejskiej Pana Radosława Murkowskiego i 

Burmistrza Sulechowa Pana Wojciecha Sołtysa radni reprezentujący wszystkie Kluby Radnych 

Rady Miejskiej w Sulechowie. Dziękuję Państwu Radnym za liczny udział w spotkaniu. 

2. W dniu 30.11.2020 roku odbyło się Walne Zgromadzenie Stowarzyszenia Lubuskie 

Trójmiasto. W imieniu Gminy Sulechów w spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Radosław Murkowski, Burmistrz Sulechowa Pan Wojciech Sołtys, 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Sebastian Różycki i Sekretarz Gminy Sulechów Pani 

Magdalena Klucznik. Na spotkaniu podjęto m.in. uchwały w sprawie nowego Statutu 

Stowarzyszenia, budżetu Stowarzyszenia na rok 2020, budżetu Stowarzyszenia na rok 2021, 

wysokości składek członków Stowarzyszenia na rok 2020, wysokości składek członków 

Stowarzyszenia na rok 2021. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

3. W dniu 30.11.2020 roku odbyło się na wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej Pana 

Radosława Murkowskiego posiedzenie Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury w sprawie zasad 

odpłatności za korzystanie z wychowania przedszkolnego dla dzieci niepełnosprawnych. W 

spotkaniu obok radnych Rady Miejskiej i Burmistrza Sulechowa udział wzięli także dyrektorzy 

publicznych przedszkoli w Gminie Sulechów oraz rodzice dzieci niepełnosprawnych. Dziękuję 

Panu Miłoszowi Brodzikowskiemu Przewodniczącemu Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury za 

zorganizowanie spotkania. 

4. W dniu 10.12.2020 roku odbyło się drugie spotkanie radnych Rady Miejskiej z Burmistrzem 

Sulechowa w sprawie Budżetu Gminy Sulechów na 2021 rok. Na spotkaniu uzgadniano 

wnioski radnych Rady Miejskiej do budżetu Gminy Sulechów oraz inne proponowane zmiany 

budżetu Gminy Sulechów na 2021 rok. W spotkaniu udział wzięli obok Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Pana Radosława Murkowskiego i Burmistrza Sulechowa Pana Wojciecha 

Sołtysa radni reprezentujący wszystkie Kluby Radnych Rady Miejskiej w Sulechowie. 

Dziękuję Państwu Radnym za liczny udział w spotkaniu. 

Dyżury Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie odbywały się w sposób zdalny. 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje: 

1. Skarga mieszkanki wsi Pomorsko na sołtysa sołectwa Pomorsko. Skargę przekazałem 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem opracowania stanowiska Rady Miejskiej  

i stosownego projektu uchwały. 

 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

2. Zwróciłem się pismem z dnia 23.11.2020 roku do Burmistrza Sulechowa o udostępnienie mi 

raportu oceniającego inwestycję związaną z utworzeniem fermy trzody chlewnej w 

miejscowości Kalsk sporządzonego przez zewnętrzny podmiot. Pan Burmistrz Marcin Górzny 

w odpowiedzi na moje pismo z dnia 07.12.2020 roku odmówił mi udostępnienia kopii tego 

raportu powołując się na fakt, że Radzie Miejskiej nie przysługuje w tej sprawie przymiot 

strony. 

3. Interpelacja radnych PiS w sprawie planu naprawczego gminy. Interpelację przekazałem 

Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. Otrzymaną odpowiedź przekazałem 

Państwu Radnym. 

4. Pan Burmistrz przedstawił wniosek mieszkańców o przywrócenie oznakowania na ulicy 

Koszarowej w Sulechowie. Wniosek przekazałem celem wydania opinii Komisji 

Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska. Komisja w dniu 10 grudnia wydała pozytywną 

opinię i tę przekazałem Panu Burmistrzowi. 

5. Zapytanie radnego Przemysława Mikołajczyka w sprawie przekazania torowiska PKP na 

rzecz gminy. Zapytanie przekazałem Panu Burmistrzowi z prośbą o przedstawienie stanowiska 

w tej sprawie. Odpowiedź Pana Burmistrza przedstawiłem Panu Radnemu. 

6. Oświadczenie radnej Elżbiety Musiałek o wyłączeniu się z rozpatrywania skargi na Pana 

sołtysa sołectwa Pomorsko. 

7. Interpelacja radnego Sebastiana Różyckiego w sprawie wpisania zadań do Budżetu gminy. 

Interpelację przekazałem Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. Otrzymaną 

odpowiedź przekazałem Panu Radnemu. 

8. Wniosek radnego Romana Wilczyńskiego o wpisanie zadania do Budżetu Gminy. Wniosek 

przekazałem Państwu Radnym do wiadomości oraz Panu Burmistrzowi z prośbą o 

przedstawienie stanowiska w tej sprawie. Odpowiedź Pana Burmistrza przedstawiłem Państwu 

Radnym. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

9. Wniosek radnego Piotra Bodnara o wpisanie zadania do Budżetu Gminy. Wniosek 

przekazałem Państwu Radnym do wiadomości oraz Panu Burmistrzowi z prośbą o 

przedstawienie stanowiska w tej sprawie. 

10. Zwróciłem się z wnioskiem do Pana Burmistrza o ujęcie zadań w budżecie Gminy 

Sulechów tj. budowy placu zabaw dla dzieci niepełnosprawnych przy Przedszkolu nr 5 w 

Sulechowie oraz zakupu mieszkania dla repatriantów. Wniosek oraz odpowiedzi Pana 

Burmistrza przekazałem Państwu Radnym. Jednocześnie informuję, że w sprawie możliwości 

pozyskania dotacji na pokrycie kosztów zakupu mieszkania dla rodziny repatriantów 

zwróciłem się z pismem do Wojewody Lubuskiego. 

11. Sulechowski Dom Kultury zwrócił się do mnie o objęcie patronatem tegorocznego finału 

WOŚP w Sulechowie, na co wyraziłem zgodę. 

12. Pismo SP ZOZ w Sulechowie w sprawie pomocy finansowej. Pismo przekazałem Państwu 

Radnym. 

13. Z Regionalnej Izby Obrachunkowej otrzymałem zawiadomienie o wszczęciu postępowania 

w sprawie naruszenia prawa przez Uchwałę Nr 0007.287.2020 Rady Miejskiej w Sulechowie z 

dnia 17 listopada 2020 r. w sprawie metod ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. Zawiadomienie to przekazałem Państwu Radnym. 

14. Wniosek mieszkańca Gminy Sulechów o ustanowienia Zielonego Budżetu w ramach 

Budżetu gminnego na rok 2021. Wniosek przekazałem Państwu Radnym. 

 

 

 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


